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    GO SBB - Sombor
  SAOPŠTENJE ZA JAVNOST
    

  

   Savez bačkih Bunjevaca nastavlja da jača svoju infrastrukturu u gradovima koji su važni za
političko delovanje Bunjevaca. Pored Gradskog odbora u Novom Sadu otpočeo je sa radom i
Gradski odbor Saveza bačkih Bunjevaca u Somboru. Tim povodom u subotu, 28. juna
priređena je skromna svečanost obeležavanja početka rada GO SBB u Somboru.

  

   Miroslava Drvar, predsednica GO SBB u Somboru, navodi da će Savez bačkih Bunjevaca u
Somboru imati ozbiljne zadatke da na političkoj sceni Sombora Bunjevci dobiju svoje pravo
mesto. Pored promovisanja političkih ciljeva Saveza bačkih Bunjevaca, naš je cilj da na
sledećim izborima za gradsku Skupštinu u Somboru, Bunjevci imaju svoje neposredno izabrane
odbornike i da tako utiču na rad Skupštine i na ostvarivanje prava koja pripadaju bunjevačkoj
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nacionalnoj zajednici u Somboru, a da na izborima za Nacionalni savet somborski Bunjevci
dobiju svoje predstavnike na listi Saveza bačkih Bunjevaca, istakla je Miroslava Drvar,
predsednica GO SBB Sombor.

  

   Mirko Bajić, predsednik Savaza bačkih Bunjevaca, ističe da je jačanje infrastrukture u
gradovima koji su važni za bunjevačku nacionalnu zajednicu veliki zadatak i obaveza, i da je to
jedini put koji će doneti rezultate u potrebi da Bunjevci imaju svoje političke predstavnike na
mestima koja su važna za ostvarivanje prava i potreba bunjevačke nacionalne zajednice.
Sombor je jedan od najvažnijih gradova pored Subotice, a naš je cilj da Savez bačkih
Bunjevaca deluje u svim većim gradovima u Vojvodini gde Bunjevci žive, bez obzira na broj.
Savez bačkih Bunjevaca ovim dokazuje i da je ozbiljna politička stranka i da je jedina koja na
pravi način zastupa interese bunjevačke nacionalne zajednice. Ubeđeni smo da će nas najbolje
zastupati oni predstavnici koji budu izabrani na listama pod bunjevačkim imenom, a ne Bunjevci
na listama drugih političkih stranaka. U Subotici smo deo skupštinske većine, a nadamo se da
će vrlo brzo, već na sledećim izborima Savez bačkih Bunjevaca imati neposredno izabrane
odbornike u Skupštini grada Sombora. Pri tome želimo da gradimo dobre odnose i saradnju sa
svim političkim strankama koje Bunjevce priznaju kao autohtonu nacionalnu zajednicu u Srbiji,
istakao je Mirko Bajić, predsednik Saveza bačkih Bunjevaca.

  

   Obeležavanju početka rada Gradskog odbora u Somboru, pored članova i brojnih gostiju,
prisustvovao je i zamenik gradonačelnika grada Sombora Vladislav Živanović, koji je u svom
pozdravu poželeo da u višenacionalnom Somboru u Skupštini grada, Bunjevci dobiju svoje
političke predstavnike izabrane na listi Saveza bačkih Bunjevaca.

  

   Prisutne je pozdravio i predsednik Gradskog odbora Srpskog pokreta obnove u Somboru, Nik
ola Pajić
, koji je istakao da SPO od samog početka rada Savezu bačkih Bunjevaca daje punu podršku i
da SPO ceni doprinos koji je još 1918. godine na Velikoj narodnoj skupštini u Novom Sadu
bunjevačka zajednica dala ujedinjenju Vojvodine sa tada Kraljevinom Srbijom i da će se
nastaviti izvanredna saradnja koju imaju Srpski pokret obnove i Savez bačkih Bunjevaca.

  

   Događaj su uveličali fijakeristi udruženja „Fijaker stari“ iz Sombora, koji su omogućili prisutnim
članovima i gostima vožnju fijakerima, a „Somborski tamburaši“ su uz zvuke bunjevačkih
pisama dali poseban ugođaj.
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   Subotica, 30.06.2014.

  

Mirko Bajić,  predsednik SBB
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